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Abstract (en)
A plumbing device for preventing water from flowing back into a supply pipe possesses a cross-shaped housing (10) constructed symmetrically with
respect to the median axis. A diaphragm (66), which is pressurised by the inlet pressure, is clamped between the housing (10) and a cover (70) and
acts on a relief valve (110) via a valve plunger (30). Two nonreturn valves (34, 36), which can be easily exchanged when the cover (70) is removed,
are arranged parallel to the valve plunger (30), and on both sides thereof, in two bores (26, 28) of the housing (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Armatur zur Verhinderung des Rückflusses von Wasser in einer Versorgungsleitung weist ein symmetrisch zur Mittelachse ausgebildetes
kreuzförmiges Gehäuse (10) auf. Eine vom Eingangsdruck beaufschlagte Membran (66) ist zwischen dem Gehäuse (10) und einem Deckel (70)
eingespannt und wirkt über einen Ventilstößel (30) auf ein Entlastungsventil (110). Parallel zu dem Ventilstößel (30) und zu beiden Seiten desselben
sind in zwei Bohrungen (26, 28) des Gehäuses (10) zwei Rückschlagventil (34, 36) angeordnet, die bei einem Entfernen des Deckels (70) leicht
austauschbar sind.
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